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 JARLABANKE SQUARE DANCE CLUB 
Medlem av: SAASDC – Swedish Associa5on of Square Dance Clubs 
Samarbete med: SV – Studieförbundet Vuxenskolan  1

 

Verksamhetsberättelse. 

Vid årsmötet 2022-03-23 valdes följande ordförande och styrelse, därefter 
fördelades posterna på det konstituerande mötet. 

Gunilla Svendenius valdes på 2 år, ordförande 1 år. 

Harriet Lindeborg valdes på 2 år, kassör. 

Peter Kallträsk omvaldes på 1 år. Dans, IT-frågor, förbunds -och 
kommunkontakt. 

Mats Carsing omvaldes på 1 år, sekreterare. 

Ingrid Sivertsson valdes på 2 år, ledamot. 

Till revisor utsåg årsmötet Ulvi Dale och revisorssuppleant Gunnar Ahlsén. 

Till valberedning utsåg årsmötet Katarina Imhäuser Wretborn 
(sammankallande) och Johan Ruthström. 

Klubbmeddelanden. Under året sändes 6 klubbmeddelande ut.  

Antal styrelsemöten under året var 9, varav 2 före årsmötet. 

Antal medlemmar var 29 varav 25 var aktiva under året. 

Vårens kurs och dansträningar var 11 st. 
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Höstens kurs och dansträningar var 14 st. 

Årsmötet 2022 hölls onsdagen 2022-03-23. 

Graduering uteblev eftersom vi inte hade några nybörjare. 

Vårfesten uppsköts till höstens 30-årsfest. 

Convention. Peter Kallträsk var klubbens representant och ytterligare några 
billaster klubbmedlemmar deltog i danserna. 

Sammanlagt genomfördes 4 sommardanser. 2 i juni och 2 i augusti. 
Deltagarantalet var lägre än det brukade vara före pandemin. Sammanlagt 
131 deltagare besökte oss. Swishbetalningarna ökade och var lite fler än 
kontantbetalningarna. Årets nyhet att kaffe och bulle ingick i entréavgiften 
förenklade mycket. Det fanns smörgåsar till försäljning också, det gick åt max 
5 varje gång. Folk lärde sig mer och mer att ta med jämna pengar vilket 
också underlättade. Enda nackdelen med blandning av kontant och 
swishbetalning var att avräkningen blev lite mer komplicerad för ansvariga. 
Sommardanserna gav ett överskott på 5904 kr. 

På öppet hus kom ett antal presumptiva deltagare, tyvärr återkom de inte. 

Vi firade 30-års jubileum den 10 september, i Mats lada. Det blev en väldigt 
trevlig kväll med god mat, mycket dans och många deltagare. Björn 
Andersson berättade hur det gick till när klubben bildades 1992. 

Stort tack till familjen Carsing som stod med lokal och gjorde ett hästjobb för 
att allt skulle fungera.  

Peter har som vanligt skött kursverksamheten på ett utmärkt sätt. Han har 
anpassat sig efter golvets nivå och callat Basic, Mainstream, Plus och A1, 
utifrån golvets nivå. Det har varit en eller två squarer under klubbkvällarna. 
Allt fler har kommit ihåg att meddela om de inte kan komma, detta underlättar 
för hans planerande. 
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En klubbkväll var vi tvungna att ställa in då Peter var sjuk och vi inte hittade 
ersättare. Några veckor senare kunde han inte komma igen, men som tur var 
kunde Nettan ställa upp. Det blev en annorlunda och spännande kväll. Hon 
hade en del annorlunda kombinationer som var roliga. Det är lärorikt att prova 
på olika callers. Det enda problemet var ljudet, men när hon sänkte musiken 
blev det lättare att höra henne. Lite mer justering av mikrofonen går kanske 
att få till. 

Under november deltog Harriet och Gunilla i Svenska Squaredansförbundets 
första digitaliserade styrelseutbildning. Det handlade om föreningsjuridik, 
årsstämman, vem gör vad i föreningen och vanliga termer i föreningslivet. 
Konflikthantering hann vi inte med, men kursmaterial fick vi som man kan 
läsa. En lärdom kom mycket väl till pass strax efteråt, nämligen hur man kan 
arvodera caller som rycker in vid sjukdom. 

Terminens sista dans var 14 december. Då var det lite glögg och pepparkakor 
i pausen. 

Ekonomi. Vi har haft ungefär samma låga medlems -och kursavgifter under 
lång tid. Sommardansernas överskott blev lägre än vanligt, dels pga färre 
danser och färre besökande. Under pandemin var det förstås inga 
kursavgifter och medlemsavgiften sänkte vi så det bara täckte 
förbundsavgiften och tidningen. Inkomsterna under 2022 täckte inte alla 
utgifter varför vi gick med ett underskott. Se vidare kassörens rapport. 


